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以 智 能 電 話 製 作 樓 盤 影 片 

Video Production for Estate Agency Trade Using Smartphone 

 

「以智能電話製作樓盤影片」是2個持續專業進修學分的課程，由地產代理監管局和香港特別行政區政府

《技能提升配對資助計劃》贊助，特為持牌地產代理而設  [教學語言:廣東話] 

“Video Production for Estate Agency Trade Using Smartphone” is a 2 CPD points programme funded by the 

Estate Agents Authority (EAA) and the《Matching Grant Scheme for Skills Upgrading》of the Government 

of the HKSAR (MGS) for EAA Licensed Agents [Taught in Cantonese] 

 

此 2 小時的 CPD 課程旨在為持牌地產代理提供以智能電話製作樓盤影片的基本知識，讓客戶可以在網上篩選心儀樓
盤。導師會在課堂上教授整個拍攝流程（前期準備、實地拍攝及後期製作）的相關技巧，更會介紹一些相關的手機
應用程式。 
This 2 hours CPD course aims to equip the estate agents in Hong Kong with the basic knowledge of the producing videos 

with a professional outlook of property units for clients’on-line viewing.  The popular paid and free mobile apps for the 

video shooting and subsequent basic editing, the pre-production, production and post-production techniques and process 

will be introduced. 

 

此課程由香港特別行政區政府《技能提升配對資助計劃》及地產代理監管局贊助，故此香港大學專

業進修學院必須將申請人資料轉交予上述機構，以協助持牌地產代理獲得課程資助及《持續專業進

修計劃》活動學分。 

The course is funded by the《Matching Grant Scheme for Skills Upgrading》of the Government of the HKSAR 

(MGS) and is organised by the Estate Agents Authority (EAA). To assist the licensees to obtain the course fee 

funding and earn the EAA’s CPD points, HKU SPACE has to pass the applicants’ data collected in this course 

application to the aforesaid organisations. 
 

報名需知 How to apply 

參加此 CPD 課程，請詳細閱讀以下內容。To register, please read the details below. 
申請人可選擇填寫微軟電子表格，或繼續填寫此紙本表格，在填妥後掃描已填妥的紙本表格，通過電子郵件發送給陳小姐 : 

media_comm@hkuspace.hku.hk。 

Applicants may choose to complete the Microsoft course registration form. Or fill in this paper form and scan the filled form in 
PDF format and email to Miss Chan (media_comm@hkuspace.hku.hk. 

 
 
 

甲.  個人資料之使用與聲明 Use of Personal Data and Declaration (此部分必須填寫) 

透過本表格所提供的個人資料，將用於本課程的相關註冊、出席、出勤表、地產代理監管局(EAA)的持續專業發展計劃及香港特

別行政區政府《技能提升配對資助計劃》等用途。資料將由香港大學專業進修學院 (HKU SPACE)使用，地產代理監管局 (EAA) 

和政府技能提升配對資助計劃(MGS) 的負責職員處理。 
Personal data provided in this form will be used for your registration on this course, and for attendance records, statement of attendance, records 
of the Estate Agents Authority’s (EAA’s) Continuing Professional Development (CPD) Scheme and the HKSAR Government’s 《Matching 

Grant Scheme for Skills Upgrading 》(MGS). The data will be handled by the staff of HKU SPACE, the Estate Agents Authority (EAA) and 

the HKSAR Government’s 《Matching Grant Scheme for Skills Upgrading 》(MGS). 

 

 本人同意香港大學專業進修學院使用，處理和儲存，以及將本人資料轉交予相關的機構，以獲得MGS 課程資助，免費

參加此課程及取得EAA CPD活動學分。如本人未能提供所需資料或拒絕轉交申請人的資料予上述機構，申請將不會受

理。 
I agree to my data being stored, used and handled by HKU SPACE, and transferred to the HKSARG MGS for course funding 
application, and EAA for CPD award. The application would NOT be processed should I fail to provide or refuse to pass the requisite 
information to the aforesaid organisations. 
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乙.  選擇上課日期 Your Choice of Course Dates (只選擇一項)  

Choice 
選擇 “✓” 

Class Schedule  
課程時間 

Teaching Mode 

教學模式 
Venue  
地點 

 Class 19 

      班別十九 

Wed 11 May 2022 3:00 - 5:00 pm 

二○二二年五月十一日 (星期三) 

 

Face-to-face 

面授 

Room 2208, 22/F, Fortress Tower Learning Centre, 

250 King's Road, North Point (Exit B, Fortress Hill 

MTR Station) 

香港北角英皇道 250號北角城中心 22樓 8室 

(炮台山港鐵站 B出口) 

 Class 20 

      班別二十 
Mon 23 May 2022 3:00 - 5:00 pm 

二○二二年五月二十三日 (星期一) 

Face-to-face 

面授 

Room 2208, 22/F, Fortress Tower Learning Centre, 

250 King's Road, North Point (Exit B, Fortress Hill 

MTR Station) 

香港北角英皇道 250號北角城中心 22樓 8室 

(炮台山港鐵站 B出口) 

 Class 21 

      班別二十一 
Thurs 2 June 2022 3:00 - 5:00 pm 

二○二二年六月二日 (星期四) 

Face-to-face 

面授 

Room 2208, 22/F, Fortress Tower Learning Centre, 

250 King's Road, North Point (Exit B, Fortress Hill 

MTR Station) 

香港北角英皇道 250號北角城中心 22樓 8室 

(炮台山港鐵站 B出口) 

 Class 22 

      班別二十二 
Mon 13 June 2022 3:00 - 5:00 pm 

二○二二年六月十三日 (星期一) 

Face-to-face 

面授 

Room 2208, 22/F, Fortress Tower Learning Centre, 

250 King's Road, North Point (Exit B, Fortress Hill 

MTR Station) 

香港北角英皇道 250號北角城中心 22樓 8室 

(炮台山港鐵站 B出口) 

 

丙.  請填寫個人及地產代理牌照資料 Your Personal Data and Licence Details (此部分必須填寫)  

Name in English 英文姓名(香港身份證上的姓名) 
 

                      
(BLOCK Letters; Name in full as appeared on your HKID Card)    Mr / Ms (Please circle) 
 

Name in Chinese  
中文姓名        

HKID Card No  
香港身份證號碼      

 
 (  ) 

 

EAA Licence No
地產代理牌照號碼      

 
 

Licence Expiry 
Date 牌照有效期       

         D D M M Y Y 
 

Mobile No 
電話號碼      

   
       

Email Address 電郵地址  
           

Postal Address 郵寄地址 
  

                           
 

                           
 

HK / KLN / NT (Please delete the inappropriate) 

 香港/九龍/新界(請刪去不適用者) 

丁.  成功申請的確認電郵 Confirmation Email to Successful Applicants  

為公平起見，申請人以先到先得的原則被錄取。確認電郵將於開課前 3 個工作天發送到成功的申請者所提供的電郵地址。 如屆時

仍沒有收到上課通知，請與陳小姐聯繫：電話：3762 0868/ 電郵：media_comm@hkuspace.hku.hk。   

For fairness, applicants are admitted on a first-come-first-served basis.  A confirmation email will be sent to successful applicants 3 days 

before the course. If you fail to hear from us then, please contact Miss Chan: Tel: 3762 0868 or Email: media_comm@hkuspace.hku.hk. 

 

戊.  申請人注意 Notes to Applicants  
 

一.  本表格所收集的個人資料，將用於本課程的相關註冊、出席、出勤表、地產代理監管局(EAA)的持續專業發展計劃及香港特別行政區政府技

能提升配對資助 計劃等用途。資料將由香港大學專業進修學院(HKU SPACE)，地產代理監管局(EAA)和政府技能提升配對資助計劃的負責職

員處理。 
 

地產代理監管局 

持續專業進修計劃活動 (講座/網絡研討會) 參加者注意事項:   

• 參加者注意事項(講座) (http://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/Points_to_Note_Chi.pdf) 

mailto:media_comm@hkuspace.hku.hk
mailto:media_comm@hkuspace.hku.hk
http://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/Points_to_Note_Chi.pdf
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• 參加者注意事項(網絡研討會) (http://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/CPD%20Guidelines/Notes_to_Participants_Webinar_Chi.pdf) 
 

 1. Personal data collected in this form will be used for the purposes of your registration on this course, attendance records, statement of attendance, 
records of the Estate Agents Authority’s (EAA’s) Continuing Professional Development (CPD) Scheme and the HKSAR Government’s 
《Matching Grant Scheme for Skills Upgrading 》(MGS). The data will be used and handled by the staff of HKU SPACE, the Estate Agents 

Authority (EAA) and the HKSAR Government’s 《Matching Grant Scheme for Skills Upgrading 》(MGS).     
 

𝐄𝐬𝐭𝐚𝐭𝐞 𝐀𝐠𝐞𝐧𝐭𝐬 𝐀𝐮𝐭𝐡𝐨𝐫𝐢𝐭𝐲  
Notes to Participating Licensees (Seminar/Webinar): 

• Points to Note Seminar (Eng) (http://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/Points_to_Note_eng.pdf) 
• Points to Note Webinar (Eng) (http://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/CPD%20Guidelines/Notes_to_Participants_Webinar_Eng.pdf) 

 

二.   申請人提供予香港大學專業進修學院的任何個人資料將嚴格保密。 

2. Any personal information supplied to HKU SPACE will be kept strictly confidential.  
 
 
三.    如未能提供所需資料或拒絕轉交申請人的資料予上述機構，申請將不會受理。 

3. The application would NOT be processed should the applicant fail to provide or refuse to pass the requisite information to the aforesaid 
organisations. 

 

四.  根據《個人資料（私隱）條例》，申請人有權要求查閱和更正其個人資料。有關查閱申請人之個人資料，請與香港大學專業進修學院的個人

資料私隱主任提交書面要求；若要更正個人資料，請填妥「個人資料修改申請表」（可從https://hkuspace.hku.hk/cht/privacy-policy/ 下載）並

提交香港大學專業進修學院。 
 

電郵地址: privacy@hkuspace.hku.hk 

郵寄地址: 香港薄扶林道香港大學徐展堂樓十一樓，香港大學專業進修學院，個人資料私隱主任收。 
 

 

4.  Under the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to request access to, and to request the correction of, their 
personal data. Applicants wishing to access their data should submit a written request to HKU SPACE to the Data Protection Officer. Applicants 
wishing to amend their personal data should fill out the ‘Application Form for Personal Data Amendment’ which is available from 
http://hkuspace.hku.hk/policy-statement/privacy-policy and submit it to HKU SPACE. 

 

Email:  privacy@hkuspace.hku.hk 
Address: 11/F T T Tsui Building, The University of Hong Kong, Pokfulam, Hong Kong. 

 

有關以智能電話製作樓盤影片課程詳情，請致電 HKU SPACE 媒體及傳播學科陳小姐(3762 0868)  或 地產代理監管局專業發展組部 (2111 

2777)。 

For details about the Video Production for Estate Agency Trade Using Smartphone course, please contact Miss Chan, HKU SPACE Media and 

Communication Programme Team, on 3762 0868 / EAA Professional Development Section on 2111 2777. 
 

 

 
 
 

     本人已細閱、明白並同意以上注意事項。I have noted, understood and agree to the contents of the above notes. 
 
 
 
 
 
 
簽署Signature: ___________________________________  日期Date: __________________________ 
 
 

http://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/CPD%20Guidelines/Notes_to_Participants_Webinar_Chi.pdf
https://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/Points_to_Note_eng.pdf
http://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/Points_to_Note_eng.pdf
https://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/CPD%20Guidelines/Notes_to_Participants_Webinar_Eng.pdf
http://www.eaa.org.hk/Portals/0/Sections/PD/CPD%20Guidelines/Notes_to_Participants_Webinar_Eng.pdf
http://hkuspace.hku.hk/policy-statement/privacy-policy

